

BULLETIN NUMBER 24
2023-08-05

Modification to “Front End” documents.

Changes are effective August 5, 2023 and are to be incorporated on all tender calls issued on, or after this date.

Item 1 Agent of an insurance company

1. Section 00 21 13 – Instructions to bidders, item 1.6.2.2 :

Revise “Bid Bonds shall be purchased from a New Brunswick resident agent of an Insurance Company licensed to do business in the Province of New Brunswick” to read: “Bid Bonds shall be purchased from an agent of an Insurance Company licensed to do business in the Province of New Brunswick.”

2. Section 00 21 14 – Instructions aux soumissionnaires, item 1.6.2.2 :

Revise : “Les cautionnements de soumission doivent être souscrits auprès d’un agent résident d’une compagnie d’assurance autorisée à faire affaire dans la province du Nouveau-Brunswick.” To read : “Les cautionnements de soumission doivent être souscrits auprès d’un agent d’une compagnie d’assurance autorisée à faire affaire dans la province du Nouveau-Brunswick.”

BULLETIN NUMÉRO 24
2023-08-05

Modification des documents de préface.

Les changements apportés entrent en vigueur le 5 août 2023 et doivent être intégrés dans tous les appels d’offres émis à partir de cette date.

Point 1 Agent d’une compagnie d’assurance

1. Section 00 21 13 – Instructions to bidders, article 1.6.2.2 :

Réviser « Bid Bonds shall be purchased from a New Brunswick resident agent of an Insurance Company licensed to do business in the Province of New Brunswick » comme suit : « Bid Bonds shall be purchased from an agent of an Insurance Company licensed to do business in the Province of New Brunswick. »

2. Section 00 21 14 – Instructions aux soumissionnaires, article 1.6.2.2 :

Réviser « Les cautionnements de soumission doivent être souscrits auprès d’un agent résident d’une compagnie d’assurance autorisée à faire affaire dans la province du Nouveau Brunswick. » comme suit : « Les cautionnements de soumission doivent être souscrits auprès d’un agent d’une compagnie d’assurance autorisée à faire affaire dans la province du Nouveau-Brunswick. »